
Predsedstvo OK
SZDL potrdilo program

Predsedstvo IK SZDL je na svoji zadnji
seji ocenilo dosedanji potek priprav kot
zadovoljiv. Seveda pa je prav sedaj v teku
»vrhunec« javne razprave, saj o programu
tega tretjega ljubljanskega samoprispevka
razpravljajo krajani in delovni ljudje na
zborih krajanov in zborih delavcev.

Člani predsedstva so se seznanili s pred-
logom sklepa - torej s programom, ki je v
prvem delu javne razprave naletel na ne-
katere spremembe oziroma je sedaj v glo-
balu nekoliko okrnjen, saj bo zaradi spre-
membe cenzusa plačevanja (od prvotno
predlaganih 7.000 sedaj 8.000) dotok
sredstev nekoliko manjši.

V tistem delu skupnega programa, ki
zadeva našo občino, so spremembe nasled-
nje: nekoliko je okrnjena prvotna površi-
na zdravstvenih postaj v Velikih Laščah in
na Škofljici, na novo je uvrščena izgradnja
vrtca na Brdu za 80 mest, prvotne, zmog-
ljivosti vzgojnovarstvene ustanove na Vi-
škem polju pa so zmanjšane od 200 na 120
mest, v program pa je zajeta tudi priprava
projektne dokumentacije za izgradnjo šti-
rih učilnic k polhograjski šoli.

Tak program, ki ga bo javna razprava še
dokončno »izpilila«, pa bodo sprejemali
delegati mestne skupščine v prvih dneh
novembra.

Predsedstvo je sprejelo tudi program
politične aktivnosti vse do samega referen-
duma ter sprejelo nekaj konkretnih nalog
za učinkovito spremljanje javne razprave.


